
Kære alle i retsudvalget
Jeg er med i gruppen ”Bevar Muskelhunden Under Ansvar”

Vi er jo i den ulykkelige situation at det nye lovforslag L163.Der bliver førstegangsbehandlet i 
folketingssalen den 15 april. Måske risikerer at blive vedtaget som lov…og dette frygter vi for på 
manges vegne. Både ansvarlige hundeejere og deres elskede familiehunde…Vi er så frygtelig kede 
af denne hysteriske måde at prøve at løse problemet på, vi har herhjemme, med den lille % der 
skaber problemerne for alle os andre….ifølge os vil problemet ikke blive løst med den lov.
Hundeloven som den er, er funktionel men bør selvfølgelig strammes op….yderligere går vi ind for 
kørekort til ejere for at få udelukket de uansvarlige der under ingen omstændigheder burde have 
hund ligegyldig hvilken race til at starte med….Vi har også i mange år ønsket os et dyrepoliti der 
kunne håndhæve den lov der er. Mere grundigt…end politiet kan overkomme.

Vi er også af det synspunkt at generelisere ikke hjælper….altså direkte forbud af racer for det vil 
bare bære om sig….disse racer der står nu til at blive forbudt…er jo ikke nødvendigvis dem der 
skambider….kan nævne om en schjæfer der skambed for ikke så lang tid siden…der er brodne kar i 
alle racer men mest af alt inkompetente ejere….men i det store billede er det så få.så loven som den 
forløbig bliver fremlagt kommer til at for konsekvens for en masse uskyldige ansvarlige mennesker 
og dyr….i skal tænke på fra den ene dag til den anden skal vi forringe vores dejlige familiehunds 
livskvalitet…den skal fratages sin frihed til at lege…til alle tider pludselig have mundkurv 
på…selvom den aldrig har gjort nogen noget….dette er uretfærdigt.

Vi i denne gruppe har lavet en underskrift indsamling vi gerne vil aflevere men gerne med 
delegation….i håb om vi samtidig kan blive hørt…..

Da dette ligger os meget på sinde, håber vi at i vil være lydhør overfor vores bøn…..

Et forbud af 13 racer….har intet godt bragt med sig i andre lande….Holland, Tyskland, Norge osv..
Så hvorfor gøre forsøget når det kan løses på en anden måde…alle racer kan skambide….det er 
ejerne af hundene der skal strammes op omkring…..en muskelhund kan/er fantastiske familie hunde 
dette synspunkt deler jeg med rigtig mange muskelhundeejere….men de kræver opdragelse og den 
rigtige håndtering men i den kærlige ånd…..og dette ved jeg rigtig mange ejere af muskelhunde gør.

Dem der skaber problemerne er de mennesker der anskaffer en muskelhund og fremelsker dens 
aggressivitet brugen den som potensforlænger….dem er der få af lige nu og  gudskelov flere af de 
ansvarlige….problemet er bare at i tilfælde af forbud vil der højst sandsynlig blive flere af dem da 
de er ligeglade om de er lovlige eller ej og tænder på deres hund er farlig….dette er et billede jeg 
virkelig gruer for….

Sidst men ikke mindst vil jeg gerne en ekstra gang….at det ikke kun er lømler der har muskelhunde 
men mange almindelige mennesker der respekterer deres hund for den den er og opdrager den i den 
ånd den skal opdrages….for at blive et loyalt og superkærligt familie medlem…der ikke kunne 
finde på at gøre folk eller dyr noget ondt…..

I håb om forståelse håber jeg at høre fra jer…..

Med venlig hilsen
Lone Norup
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